
Posjeta Britanske ambasade Podgorica 

There are no translations available.

Kruzing sezona u punom zamahu donosi dinamičnu poslovnu atmosferu i otvara mogućnosti za
unapređenje saradnje za ” Luku Kotor“ A.D što potvrđuje još jedan uspiješno realizovan radni
sastanak. U četvrtak, 06.07.2023.godine, Izvršni direktor, Milko Krvavac, je u ime Društva bio
domaćin Nj.E. Karen Maddocks, Ambasadorke Ujedinjenog Kraljevstva Velike Britanije i
Sjeverne Irske. 

  

U okviru delegacije Britanske ambasade susretu su prisustvovali Timothy Wight – Boycott, Vojni
ataše, Milan Jevtović, Komandant Mornarice VCG, Vesko Tomanović, predstavnik Načelnika
Generalštaba VCG, Tijana Laković Djurović, savjetnica Vojnog atašea, Zerina Kardović, lična
asistentkinja i savjetnica ambasadorke i zamjenice šefa misije i Marija Jojić, savjetnik. 

Tema dijaloga su bile mogućnosti buduće kooperacije,  kao i otvorenost luke Kotor za boravak
brodova Britanske Mornarice. Susret je bio izuzetno konstruktivan i protekao je u prijatnoj
atmosferi uz  posebno naglašeno zadovoljstvo Njene Ekselencije i predstavnika Britanske
ambasade kada je u pitanju odnos „Luka Kotor“ A.D. prema britanskim državljanima, kao i
brodovima i jahtama pod britanskom zastavom.
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